
       Protokoll - Årsmöte 2024

Datum: 2024 03 05 Tid: 18.30 Plats: Pingstkyrkan Borgholm  
Deltagare: Se separat lista bilagt protokollet (30 medlemmar) 

1. Mötet öppnades av ordförande Heléne Jermer, till sekreterare valdes Bengt Nyrén. 

2. Hans Larsson och Roland Gottfridsson valdes att justera protokollet. 

3. Beslutades att mötet var behörigt utlyst 

4. Beslutades om dagordningen som godkändes. 

5. Anders Leander redovisade klubbens ekonomiska status. Verksamheten under 
2023 redovisades av Bengt Nyrén. Båda redovisningarna godkändes av 
medlemmarna.  Bilagt till detta protokoll och kommer att läggas ut på hemsidan.

6. Revisionsberättelsen föredrogs av revisor och beslutades att läggas till 
handlingarna. 

7. Beslutades att fastställa resultaträkningen enligt ovan för 2023. Ett underskott om 
- 2 346 kr redovisades och överförs i räkenskapen till nästa år. Eget kapital utgörs 
vid årskiftet av 18 631 kr. Se bilaga RESULTATRÄKNING till detta protokoll. 

8. Mötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 

9. Val av styrelse för 2024 genomfördes enligt följande utfall: 
Ny ordförande vald på 1 år till 2025, Gary Ward 
Ledamot vald på 2 år till 2026, Anders Leander omval                                                               
Ledamot vald på 2 år till 2026 Jörg Asmus omval                                                   
Ledamot vald på 1 år till 2025, Lena Nyberg omval                                                                  
Suppleant vald på 1 år till 2025, Sören Carlsson omval                                         
Helen Jermer ny suppleant vald på 1 år till 2025.                                           
Ledamöter Mattias Geisler, och Bengt Nyrén har vardera ett år kvar i styrelsen till 
årsmötet 2025.

10. Val av ordinarie revisorer samt två suppleanter alla på ett år till 2025 enligt: 
Sven Arrelöv och Peter Olderyd som ordinarie samt till revisorssuppleanter 
valdes Knut Arnesson samt Jan Edman. 

11. Val av valberedning på ett år: Tommy Bjerlin och Roland Gottfridsson.  
Tommy Bjerlin är sammankallande. 
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12. Beslutade att årsavgift för 2025 kommer att öka då det är lång tid sedan en 
höjning genomfördes. Ny avgift beslutades till 350 kr för ordinarie medlem och 
200 kr för ytterligare familjemedlemmar. Nya medlemmar som går med i klubben 
från och med 1 oktober och senare under 2024 får även avgiften betald 2025. 
Avgifter ska vara betalda senast 28 februari till nästa årsmöte 2025.

13. Styrelsens fyra förslag presenterades och godkändes med tillägg enligt följande:          
Förslag 3 kring fototävlingar. Ändra till att gälla till 2025.                                         
Förslag 4 kring att utse en tävlingsledare. Komplettera förslaget med att 
utnämningen gäller i ett år från årsmöte till årsmöte. Dessutom ska 
tävlingsledarens kontaktuppgifter finnas tillgänglig på hemsidan 
Samtliga förslag bifogas detta protokoll. OBS! nr 3 och 4 är justerade enligt ovan.

14. Inga ytterligare motioner har inkommit. 

15. Förslag på styrelsens förslag om drogpolicy diskuterades. Efter argument om 
varför en dito ska upprättas eller ej beslutade mötet att vissa justeringar i 
befintligt förslag kan genomföras Resa/utflykt ska bättre definieras samt text om 
svensk lagstiftning kan tas bort. Styrelsen genomför sagda justeringar och 
återkommer till medlemmarna under våren 2024. 

16. Vårens program presenterades. Detta finns bilagt till protokollet. Tyngdpunkt på 
skåneresan som nu blir allt mer detaljerad. 15 medlemmar har anmält intresse och 
tiden för att vi stänger anmälningstiden är nu nära då de 15 sängplatser som finns 
tillgängliga är uppbokade. BNy återkommer med utskick till deltagarna samt info 
läggs upp på hemsidan. Detsamma gäller att övriga aktiviteter kommer att 
preciseras på hemsidan då utflykter eller medlemsmöten kommer mera i 
tidslinjen.

17. Sommarutställningen på Himmelsberga 2024 är redan beslutad att ÖFK deltager. 
Förslaget som rör att  åter visa bilder på Borghols slottsrutin godkändes. Styrelsen 
utser en arbetsgrupp som har att arbeta fram en utställning som blir tilltalande.  
Samtal i övrigt om att kostnadsfritt utnyttja Galleri Stenhallen i Borgholm i början 
av juni i år avvisades då detta är, tycker vi, en olämplig tidpunkt. 

18. Algutsrum årets by och frågan om att ÖFK ska deltaga diskuterades. Uppfattade 
ett svagt intresse hos deltagarna men Helen J kommer att undersöka vad som 
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kommer att ske på invigningsdagen. ÖFK kan om vi vill arrangera ett bildspel att 
visa på en lämplig plats. Beslut på nästa styrelsemöte när mera detaljer föreligger.

19. Verksamhetsstöd för 2024 har sökts och ÖFK har tilldelas totalt 12 000 kr.                      
RSF har bidragit med 7 000 kr och Ölands två kommuner har vardera tilldelat 
klubben 3 000 + 2 000 kr. Verksamhetsstödet från Borgholms kommun är villkorat 
med att vi utför bildvisningar på kommunens två träffpunkter. Bildvisning kan 
vara utan tema och ca 45 - 60 minuter. Tommy Olsson har planerat att genomföra 
detta i Borgholm och Bengt Nyrén gör motsvarande på Åkerbohemmet i Löttorp.

20. Presentation av nya enkät kring hemsidan, Ganska svagt gensvar från 
medlemmarna. Endast 10 anonyma svar – det mesta positiva men vi har också fått 
förslag på utvecklingspotential. Gary Ward och Mattias Geisler arbetar vidare. 

21. Resultatet av Årets bild 2023 redovisades efter bedömning av Bankeryds FK. 
Maud Karlssons fina bild ”Höstväg” har utsetts till årets vinnare. 
Andra plats gick också till Maud med bilden på ett jättefin vinterräv. 
Tredjeplats fick Jörg Asmus med bilden Norrsken.  
Bilder med fullständig lista kring placeringar finns på hemsidan under tävlingar. 
Vinnare i klubbmästerskapet 2023 blev Anders Leander med Barbro Julstad 
på andra plats. Staffan Arvegård erhåll tredje plats. 
Stort Grattis så klart till alla pristagare.  
Även här finns bilder på nya hemsidan under fliken tävlingar.

22. Övriga frågor – Mattias Sjölund har återkommit för att i augusti 2024 genomföra 
en workshop på Öland under en helg. Det finns ett intresse från medlemmarna.   
Gary Ward kontaktar Mattias och arbetar vidare med erbjudande. Inbjudan 
kommer på hemsidan. Detaljer kommer att presenteras senare. Kostnad ca 2 500 
kr/deltagare.

23. Mötet avslutades av ordförande Helén Jermer och fika med smörgåstårta bjuds av 
klubben. Under fikat avtackning av Helene för förtjänstfullt arbete som 
ordförande samt blommor till Miriam för arbete med fika och god service under 
våra möten i Pingstkyrkan.  

24. Efter fika och smörgåstårta berättade Jörg Asmus om sina bilder och också sitt sätt 
att fotografera fåglar. Imponerade bilder med dess omfattning och bildernas 
kvalitet. Många arter och vackra fåglar – Spännande och lärorikt att lyssna.       
Tack Jörg! 
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Lund 2024 03 14

Vid protokollet: 

Bengt Nyrén 

Ordförande på mötet: 

Heléne Jermer 

Justeras: 

Hans Larsson Roland Gottfridsson


